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Fractie Onderwerp Portefeuilleho
uder 

Inhoud Stand van zaken 

06-11-
2023 

VVD Scholing 
voldoende 
technisch 
personeel (Tech 
campus) 

Rommel, E. VVD: ... Om het industriële cluster te 
versterken, moeten ondernemers en 
overheden nauw samenwerken om 
ons vestigingsklimaat te verbeteren. 
Daar  hoort bij dat we aandacht 
hebben voor de scholing van 
voldoende technisch personeel dat bij 
kan  dragen aan de gewenste 
energietransitie en circulaire 
economie. In de IJmond gaan nu 
ideeën op  om te komen tot een Tech 
Campus met aandacht voor de vraag 
naar zowel theoretisch als  praktisch 
opgeleiden, en de interactie tussen 
grootbedrijf en mkb. De VVD denkt 
dat dit 5960 economisch versterken 
van de IJmond een kans is die we 
moeten pakken en waarop we met een  
onderzoek naar een Tech Campus 
kunnen doorpakken. En ik vraag de 
gedeputeerde of ze deze  mening 
deelt Rommel: ... U vroeg om die de 
Tech Campus bij de IJmond. Ze 
moeten zich dan wel verhouden ook 
echt tot de IJmond Techport. Er is niet 
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een volgende tranche met 
financiering,  maar ik wil u wel 
toezeggen dat ik wel het gesprek met 
degene aan wil gaan om te kijken in 
hoeverre dat bij Techport mee oploopt 
of niet. 

02-10-
2023 

CU Bezien 
afschrijvingster
mijn 
smartphones 

Beemsterboer
, J. 

"Onze laptops worden afgeschreven in 
een periode van vijf jaar, onze 
smartphones worden afgeschreven in 
een periode van drie jaar."  De heer 
KLEIN (CU): Dank u wel. Het was geen 
antwoord op mijn vraag. Dus dat laat 
ik eventjes. Maar ik ben wel wat 
verrast door het feit dat smartphones 
in drie jaar worden afgeschreven. 
Inmiddels geeft bijvoorbeeld Samsung 
al vijf jaar garantie, vijf jaar updates. 
Apple doet het volgens mij ook al een 
hele tijd. Fairphone geeft inmiddels 
acht jaar. Zouden we niet naar een 
langere afschrijvingstermijn kunnen 
gaan? En zo ja, wat is daarvoor nodig?  
Gedeputeerde BEEMSTERBOER: Ja, ik 
vind eigenlijk dat de heer Klein wel 
een punt heeft, dat we wel eens 
zouden kunnen onderzoeken of daar 
niet een langere termijn voor 

Tbv commissie 16 okt 2023 schriftelijke 
beantwoording ontvangen. "Drie jaar is 
voor de vervanging van telefoons op dit 
moment ook een goede termijn, al zien 
we dat de laatste 2-3 jaar Iphones en 
Samsungs wat sterker lijken te worden 
en dus mogelijk langer mee zouden 
kunnen gaan. Om te bepalen of ze ook 
een vierde jaar mee kunnen gaan, is 
eerst nader onderzoek nodig."   Cie 
Bestuur 16 okt 2023: Over de vraag van 
de Partij voor de Dieren zegt hij dat zijn 
toezegging in de Statenvergadering over 
langere afschrijvingstermijnen ook sloeg 
op refurbished gebruik.  De heer Klein 
(ChristenUnie) verwijst naar de memo 
technische vragen ict-middelen en 
vraagt of het onderzoek naar langere 
afschrijvingstermijnen uitgevoerd gaat 
worden. Gedeputeerde Beemsterboer 
antwoordt bevestigend op deze vraag. 
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gehanteerd kan worden. Dat kan ik 
natuurlijk niet hier zomaar staande de 
vergadering doen, maar ik begrijp wel 
de reden van uw vraag. Dus ik weet 
even niet hoe ik dat dan zeg. Volgens 
mij moet ik dan zeggen: ik kom 
daarop terug.  Gedeputeerde 
ROMMEL: Over de afschrijvingen en 
over de iPads wil ik even aangeven dat 
ik daar schriftelijk op terug zal 
komen. Dat proberen we voor de 
commissievergadering Bestuur waar 
de begroting in wordt behandeld, te 
doen. 

18-09-
2023 

 Evaluatie en 
herijking 
circulaire 
economie 

Rommel, E. Gedeputeerde Rommel zegt ernaar te 
streven om ontwikkelingen die met 
elkaar samenhangen ook in totale 
samenhang te bespreken. Daarom 
oppert zij het idee om de evaluatie 
van de uitvoeringsagenda van de 
lineaire economie mee te nemen in de 
herijking van de circulaire economie. 
(...)  Veel gestelde vragen van de 
commissie zullen worden 
meegenomen in de herijking en 
tussentijdse evaluatie.  (...) 
Gedeputeerde Rommel geeft aan dat 

Ten behoeve van 27 nov 2023: In de 
toelichting van de brede basismonitor 
(C-agenda 15a) is aangegeven dat er 
een verkenning is geweest om een 
aantal nieuwe indicatoren toe te voegen 
of door te ontwikkelen in 2023 en 2024. 
Zie de uitgebreide toelichting bij 
toezegging 2609.   PS 2 okt 2023: 
Gedeputeerde Rommel: En voor de Partij 
voor de Dieren, ik had al aangegeven 
dat wij dus de herijking van de 
Actieagenda Circulaire Economie en de 
uitvoeringsagenda Economie gelijk op 
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de start is gepland voor eind dit 
jaar/begin volgend jaar. Zij heeft de 
intentie om de afbouw van de lineaire 
economie onderdeel te laten zijn van 
de actualisatie. Dit geldt ook voor de 
goede voorbeelden afkomstig uit 
andere provincies. Over de brede 
welvaart zegt zij dat die meegenomen 
is in de uitvoeringsagenda voor de 
economie.  De heer Klein 
(ChristenUnie) vraagt wanneer de 
antwoorden op aanbeveling no.1 uit 
het rapport van de Rekenkamer 
verwacht mogen worden. Hij stelt 
tevens ook voor om dit agendapunt te 
bespreken in de komende 
Statenvergadering.  Gedeputeerde 
Rommel antwoordt dat zij de 
verlangde antwoorden meeneemt in 
de actualisatie. 

willen laten lopen. Dat betekent ook dat 
ik in februari bij u in de commissie de 
tussenevaluatie meeneem van de 
circulaire economie en dat we dan gelijk 
met de economische uitvoeringsagenda 
alles gaan herijken. Dat zal dan eind 
2024, begin 2025 worden. 

06-03-
2023 

vvd grondstrategie Rommel, E. Toezegging strategische 
grondstrategie. De strategische 
grondstrategie is voor meerdere 
doelen bedoeld dan alleen stikstof. 
Als we het alleen zouden bedoelen 
voor stikstof, dan komt het inderdaad 
op staatssteun aan. We hebben al een 
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stikstofstrategie. Dat heeft PS ook 
vastgesteld. De vijfde nota heeft als 
instrument dat als je iets generiek wilt 
maken, dus niet voor die individuele 
grondaankopen, kun je een 
grondstrategieplan maken. Dat is een 
instrument. En dat is ook wat ik aan u 
wil toezeggen, dat we dat gaan doen. 
Ik kan u alleen helaas op dit moment 
niet zeggen wanneer. 

29-09-
2022 

 Zusterrelatie 
provincie 
Shandong (CQ 
Korea) 

Dijk van, A. Mw. De Groot (SP) vraagt waarom er 
een band is aangegaan als al bekend 
was dat er mensenrechten 
geschonden worden? In Zuid-Korea en 
Japan is ook het een en ander aan de 
hand  wordt het geen tijd om daar de 
banden ook te verbreken? Met Wales 
zou ook gepraat moeten worden over 
Tata Steel, wat een gezamenlijk 
probleem is. Mw. De Groot blijft bij 
haar standpunt dat ze het jammer 
vindt dat de schending van de 
mensenrechten niet is benoemd in de 
beëindigingsbrief. --- Commissaris 
Van Dijk vindt het wel goed dat de 
discussie over waar, met wie, hoe en 
met welk nut er samengewerkt wordt 
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open gevoerd wordt. Er kan niet alleen 
vanuit ons perspectief gekeken 
worden, het is belangrijk kennis te 
nemen van elkaar en elkaars cultuur 
voor wederzijds begrip of kritiek op 
basis van respect. De commissaris 
zegt toe te zullen onderzoeken of de 
samenwerking met Korea eindeloos is 
en of die wel of niet moet doorlopen. 
Dhr. Van Dijk vindt dat internationale 
relaties belangrijk zijn, daar wil hij 
ook mee doorgaan en waar mogelijk 
zijn gedeputeerden in stimuleren. 

20-06-
2022 

 Jaarstukken 
2021 

Beemsterboer
, J. Dijk van, 
A. 

hr. Olthof voor mw. Kocken: - In 
reactie op de vraag van de PvdD zegt 
hij toe na te gaan op welk moment 
een reflectie op de ontwikkelingen als 
regenboogprovincie kan worden 
gegeven.   hr. Stigter: -  zegt toe PS 
tweemaal per jaar mondeling te 
informeren over de voortgang ICT, 
continuïteit en veiligheid. 

 

20-06-
2022 

 MRA 
meerjarenbegoti
ng 

Olthof, J. Hr. Olthof: -  zal de vraag of de 
verlaging van het budget 
verduurzaming leefomgeving leidt tot 
een verhoging van andere budgetten 

Voordracht is geamendeerd vastgesteld. 
Zie amendement 56-2022: voordracht 
Meerjarenbegroting MRA 2021-2024  
besluiten om besluit 2 van het 
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zodat de inzet op klimaat en 
biodiversiteit gelijk blijft, aan de MRA 
voorleggen  - Het grootste deel van 
het aanjaagbudget is bestemd voor de 
MRA als netwerkorganisatie, maar een 
nadere specificatie van de relevante 
werkzaamheden is reeds opgevraagd 
en zal worden voorgelegd aan PS   PS 
4 juli 2022: - Begin volgend jaar komt 
er ook een evaluatie van de 
termijnagenda en de voortgangsnota. 
Dan willen we ook de transparantie 
hieraan koppelen, zodat u ook een 
beter beeld heeft van wat er gebeurt  
- Als Amsterdam dan toch besluit om 
het niet te doen, dan zullen wij een 
nieuwe afweging moeten maken over 
wat dat betekent voor de bijdrage van 
de provincie Noord-Holland. 

ontwerpbesluit als volgt te wijzigen  De 
volgende tekst op blz. 3 van de brief: 
“Als gevolg hiervan daalt nu het 
beschikbare budget voor de activiteiten 
van het MRA-Platform economie. Zeker 
in de huidige situatie van economische 
tegenwind is dat niet wenselijk. 
Daarnaast wordt hiermee ook de 
afspraak doorbroken dat Amsterdam en 
de provincie jaarlijks eenzelfde bedrag 
fourneren. Het zou tegen die 
achtergrond de voorkeur verdienen dat 
Amsterdam de eenzijdigafgekondigde 
bezuiniging weer ongedaan zou kunnen 
maken.” Te vervangen door: “Als gevolg 
hiervan daalt nu het beschikbare budget 
voor de activiteiten van het MRA-
Platform economie. Hiermee wordt de 
afspraak doorbroken dat Amsterdam en 
de provincie jaarlijks eenzelfde bedrag 
fourneren. Gezien de verschillende 
crises die zich hebben opgestapeld, is 
er noodzaak om de transitie te 
versnellen naar een brede welvaart-
economie, binnen ecologische grenzen. 
Om die transitie te versnellen kunnen 
bedrijven bijvoorbeeld positief worden 
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gestimuleerd een bijdrage te leveren 
aan maatschappelijke doelen, en naast 
economische ook sociale en ecologische 
waarde toe te voegen. Het zou tegen die 
achtergrond de voorkeur verdienen dat 
Amsterdam de eenzijdig afgekondigde 
bezuiniging weer ongedaan zou kunnen 
maken.” 

21-03-
2022 

 Transparantie 
IPO en 
afstemming GS-
PS IPO 

Beemsterboer
, J. 

Gedeputeerde Stigter bevestigt dat is 
afgesproken om PS tijdig te betrekken 
bij belangrijke onderwerpen. Het IPO 
vormt integraal onderdeel van de 
inhoudelijke bespreking van de 
belangrijke onderwerpen, waarvoor PS 
de kaders meegeven. Als dit proces 
niet volgens wens verloopt bij het IPO, 
dan komt het college terug bij PS. 

 

14-02-
2022 

 1e 
begrotingswijzig
ing 2022 

Rommel, E. Zie brief C-agenda EFB 20 juni 2022  
Het tweede kwartaal staat een overleg 
gepland van alle gedeputeerden 
Financiën. Nadat een duidelijk beeld is 
ontstaan van de inzet door het IPO, 
wordt een terugkoppeling gegeven en 
een procesvoorstel aan PS gestuurd 
over het provinciefonds en het 
gesprek over het belastingstelsel. 
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17-01-
2022 

 Interne 
Organisatie/ver
duurzaming: 
Brief GS aan PS 
inz. 
Verduurzaming 
Eigen 
Organisatie 

Beemsterboer
, J. 

Gedeputeerde Pels meldt dat het om 
een groeidocument gaat. Bij de 
volgende versie zal de vraag van de 
PvdD over het belang van de 
eiwittransitie meegenomen worden 

 

27-09-
2021 

 Brief GS aan PS 
inz. 
Uitvoeringsagen
da Arbeidsmarkt 
& Onderwijs 
2021-2023 

Rommel, E. Mw. Zaal zegt toe: - Tech Grounds 
wordt via het budget van de MRA door 
de provincie ondersteund   in de     
toekomst zal onderzocht worden of 
succesvolle projecten onderdeel 
kunnen worden     van de 
ontwikkelcoalitie Inclusiviteit, 
teneinde deze door te leiden naar 
andere plekken     in de provincie om 
van elkaar te leren en ervoor te 
zorgen dat inclusiviteit gemeengoed     
wordt    -  De provincie zet in op het 
ontwikkelen van een systeem en 
infrastructuur die een     
doelgroepsgewijze aanpak faciliteert, 
zoals voor statushouders en 
nieuwkomers     waarvoor diverse 
projecten zijn opgestart. Het is zeker 
de taak van de provincie om    deze 

De eerst volgende 
uitvoeringsrapportage over de 
arbeidsmarkt zal worden geïntegreerd 
in een herijkte uitvoeringsagenda 
Economie. In de uitvoering zijn 
inmiddels projecten, die 
doelgroepenbeleid in de regio 
faciliteren, gekoppeld aan de 
ontwikkelcoalitie Inclusiviteit. Het gaat 
om: onderwijsvernieuwing voor anders-
lerenden met het RIF-project Entree in 
beweging. Ontwikkelen Leer-
werklocaties als onderdeel van de 
Regiodeal ZaanIJ Groen en Meedoen 
Realisatie van een oriëntatie- en 
leerwerkplek TechCourt met het 
Regionaal Platform Arbeidsmarkt in 
Noord-Holland Noord. 
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projecten te koppelen. In de 
vervolgrapportage en uitvoering zal 
extra aandacht     worden besteed aan 
deze groep  - 

14-06-
2021 

 Voordracht 
geactualiseerde 
datastrategie 
2021-2023 

Beemsterboer
, J. 

Hr. Stigter: - in de 
voortgangsrapportage wordt 
teruggekomen op het voorstel van de 
PvdD om de achterliggende 
technieken openbaar te maken  - 
meldt dat er nog een commissie 
ethiek in het leven moet worden 
geroepen en hierbij zal de oproep van 
DENK zeker in acht genomen worden. 
Er volgt een terugkoppeling aan PS 
over het betrekken van niet digitaal 
onderlegde mensen. 

C-brief op agenda Cie 18 maart 2024. 
Voortgangsrapportage in EFB september 
2022 

28-09-
2020 

 Initiatiefvoorstel
len Forum voor 
Democratie tot 
wijzigen 
Referendumvero
rdening 

Dijk van, A. GS zullen pogingen tot referenda  
monitoren en waar mogelijk, 
obstakels bespreekbaar maken in de 
commissie  Mw. Zaal  geeft aan dat op 
basis van de motie van FvD is al een 
communicatietraject gestart, 
voorgesteld wordt na te gaan wat dit 
heeft opgeleverd alvorens weer een 
nieuw traject te starten. Zodra de 
digitale mogelijkheid aanwezig is, zal 

Zie ook gestelde Statenvragen 115-
2020 van FvD Vraag over kosten is 
schriftelijk beantwoord en  geagendeerd 
op C-agenda EFB 18 januari 2021. 
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hierover gecommuniceerd worden.  
Bindend correctief referendum 
agenderen in commissie  zodra de 
Grondwetswijziging dat mogelijk 
maakt 

 


